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Abstract (en)
[origin: WO2019057435A1] A flat rolled metal product (1) is first hot-rolled in at least one rolling stand (2), then fed to a cooling zone (5) arranged
downstream of the rolling stand (2) and finally cooled in the cooling zone (5). During the rolling in the rolling stand (2), the flat rolled product (1) is
oriented horizontally. Before running into the cooling zone (5) and/or when running into the cooling zone (5), the flat rolled product (1) is turned by a
first acute angle (a) about an axis running in the transporting direction (x), so that after completion of the turning about the axis the flat rolled product
(1) is oriented obliquely. The flat rolled product (1) is cooled in the cooling zone (5) while it is oriented obliquely.

Abstract (de)
Ein flaches Walzgut (1) aus Metall wird zunächst in mindestens einem Walzgerüst (2) warmgewalzt, sodann einer dem Walzgerüst (2)
nachgeordneten Kühlstrecke (5) zugeführt und schließlich in der Kühlstrecke (5) gekühlt. Während des Walzens in dem Walzgerüst (2) ist das flache
Walzgut (1) horizontal orientiert. Das flache Walzgut (1) wird vor dem Einlaufen in die Kühlstrecke (5) und/oder beim Einlaufen in die Kühlstrecke (5)
um einen ersten spitzen Winkel (a) um eine in Transportrichtung (x) verlaufende Achse gedreht, so dass das flache Walzgut (1) nach Vollendung der
Drehung um die Achse schräg orientiert ist. Das flache Walzgut (1) wird in der Kühlstrecke (5) gekühlt, während es schräg orientiert ist.
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